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Zápis z podzimní konference OS konané dne 21. 11. 2021 on-line formou 
 
Přítomni: Výbor OS CHPH Pardubice: Tomáš Bouška, Pavel Horníček, Jan Filipi, Zdeněk Málek a 
delegáti ZO/MS Přelouč, Pardubice, St. Ždánice, Svítkov, Chrast, Proseč, Vysoké Mýto, Litomyšl, 
Česká Třebová, Čistá, zástupce ZO Holice prostřednictvím tlf. 
 

1. Zahájení konference 
Konferenci zahájil předseda OS Tomáš Bouška, přítomné seznámil s návrhem programu 
konference, který byl přijat. Pro hlasování na této on-line konferenci bylo přijato pravidlo 
hlasování pouze jedním přítomným zástupcem ZO/MS s následným použitím příslušného 
počtu mandátních hlasů daným evidenčním stavem chovatelů v r. 2021. 
 

2. Volba komisí konference 
Předseda OS navrhl vytvoření pracovních komisí konference, které byly následně 
odsouhlaseny ve složení: 
Návrhová komise: Pavel Horníček, Jiří Pilař, Josef Novák 
Mandátová komise: ing. Zbyněk Holub, Zdeněk Jetmar, Bohumil Kvasnica 

 
3. Zpráva předsedy OS o činnosti za minulé období 

Tomáš Bouška zhodnotil sezónu 2021 z pohledu jejího průběhu a organizace. Z pohledu 
možných zlepšení bude třeba věnovat pro příští rok pozornost těmto tématům: 

 zpracování výsledků 
 investice do přepravních prostředků 
 průkaznější video dokumentace o průběhu přepravy a realizaci startu vč. 

následného sdílení 
 hledání potenciálních kooperantů pro další sezóny 
 pro další pokračování v procesu odkupu pozemku u garáže v Přelouči bude třeba 

jednoznačné rozhodnutí OS o této investici 
 

4. Zpráva výcvikáře OS o činnosti za minulé období 
Jan Filipi podal detailní informaci o průběhu sezóny 2021. Sezónu starých holubů hodnotil 
jako podařenou mimo jiné vedoucí k úspěchům jednotlivých chovatelů OS Pardubice 
v nadoblastních / celostátních soutěžích. Rovněž sezóna holoubat proběhla bez problémů 
s uspokojivými dolety a minimálními ztrátami. 
 

5. Dílčí zpráva pokladníka o hospodaření v roce 2021 
Pokladník OS Pavel Horníček přednesl dílčí zprávu o hospodaření v roce 2021 a uvedl, že 
s ohledem na nutnost dořešit několik finančně okrajových pohledávek a závazků r. 2021, 
je bilance dílčí s odhadovaným výsledkem hospodaření. Nicméně předběžný výsledek lze 
hodnotit jako téměř vyrovnaný. Konečný výsledek bude prezentován na příští konferenci. 
K datu konference byla jediná otevřená pohledávka z místních spolků od ZO Holice. 
Návrh rozpočtu pro rok 2022 bude předložen jarní konferenci. 
 
 



 
6. Zpráva předsedy revizní komise 

Předseda RK J. Pokorný seznámil přítomné s částečnou zprávou s ohledem na dosud 
neuzavřené roční hospodaření OS, z podstatného: 

 předepsaný min. počet kontrol splnily všechny ZO / MS 
 nesplnění požadavků ZŘ na používání EKS v jednotlivých střediscích v sezóně 

vedlo k vyřazení jednotlivých chovatelů z dotčených závodů 
 

7. Projednání návrhu závodního plánu 2022 
K projednání byly předloženy dva návrhy závodního plánu pro rok 2022: 

 výborový návrh 
 návrh ZO Proseč 

 
Po diskuzi bylo hlasováno o obou návrzích s tímto výsledkem: 

 výborový návrh (20 PRO) 
 návrh ZO Proseč (19 PRO) 

 
Pro rok 2022 byl tedy odsouhlasen výborový návrh ZP. 

 
8. Projednání žádosti ZO Březhrad 

Byla projednána žádost ZO Březhrad (OS Východočeská) o přijetí do OS Pardubice. Po 
diskuzi bylo hlasováno s výsledkem: 8 PRO, 26 PROTI, 5 SE ZDRŽELO 
Tímto byla tato žádost zamítnuta. 

 
9. Organizační záležitosti / diskuze 

Pro konferenci ČS byla diskutována a odsouhlasena stanoviska k navrhovaným změnám 
svazových dokumentů. Dále byla diskutována témata: 

 spolehlivost uzavírání / možnost samovolného uvolnění dvířek boxů 
 písemný popis některých „zvykových“ pravidel při přepravě a odsouhlasení pro 

sezónu 
 režim vlastních nácviků MS Vysoké Mýto 
 forma poslední provedené revize RK 

 
10. Usnesení a závěr 

Po předneseném návrhu na usnesení byla hlasováním (31 PRO, 8 NEPŘÍTOMNI) 
potvrzena konečná podoba usnesení a předseda OS Pardubice Tomáš Bouška jednání 
konference ukončil. 
 
 
Zapsal dne 21.11. 2021: Tomáš Bouška 
 
 
Přílohy: Usnesení konference 

Závodní plán 2022 


